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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2020/21:1385 Näringslivets inflytande över utbildningsplatserna

I dag dimensioneras oftast gymnasieskolornas utbildningar efter vad eleverna 
önskar, och det kan ju låta bra, men att utbilda sig till arbetslöshet är inte bra 
för någon. Samtidigt har delar av vårt näringsliv svårt att hitta personal med 
kompetens till sin verksamhet. Det behöver bli en tydligare koppling mellan 
gymnasieskolans utbud och behovet på arbetsmarknaden.

Min fråga till utbildningsminister Anna Ekström är:

 

Vad har ministern gjort eller ämnar göra för att lyssna in näringslivets behov av 
kompetent arbetskraft och ge näringslivet ett större inflytande över 
utbildningsplatserna? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-22
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00


